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ZAIilJUCCI
s 53. sjednice Skolskog odbora Gimnaziie Sisak odrZane

dana28. kolovoza 2024. godine s podetkom r-r 10,00 sati ur prostoru ureda ravnatelja

Prisutni su svi dlanovi Skolskog odbora, osirn S. Miokovirl, I. Milkovid Sudevii, S. Catii
Ostali prisutni dlanovi: B. Dujrrii, prof. - ravnatelj,. D. FlanZ. mag.admin.pLrbl. - tajnica Skole

Pr"edsjednik je otvorio sjedr"ricr-r i predloZio sliedeii:
Dnevni red:

Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice Skolskog odbora
Ponuda i sklapanje ugovora o radu pod izmijenjenim uvjetima - izn'rjena satnice -
organizacijski viSak
Ostala pitanja

AD.1.

Jednoglasno je prihvacen dnevni red i jedrioglasno je usvojen zapisnik s prethodne sjednice
Skolskog odbora.

4D.2.

Ravnatelj je izvijestio dlanove Skolskog oclbora o raspodjeli satnice u novoj 5k. god.
2024.12025. Naveo je da je upisano detiri razredna odjelienja r"unjesto pet te da to stvara
problem u raspodjeli satnice. !edna zaduLenja sr"r na sjednici Nastavnidkog vijeia dlanovi
vijedajednoglasno izglasali initko nije irnao primjedbi. nitije bilo suzdrZanih glasova.
Odredeni zaposler-rici koji nen-rajr-r punu satnicu su iskazani kao osobe sa organizacijskim
viSkorn te su podaci o istima dostavljeni Zajednidkoj prosudbenoj kor"nisiji za rasporedivanje
zaposlenik a i zbrinjavanje tehnoloSkili viSkova r-r srednjo5kolskim ustanovarna SMZ;.
Zaposlenici koji nernaju punu satnicu su M.P., M.N., A.V.,M.D.,B.K.S.,M.M. Predsjednik
Skolskog odbora je izvijestio dlanove Skolskog odbola da je sr-rtra sastanak Zupanijskog
Povjerenstva koje donosi odlr"rke o preraspodjeli vezano za viSkove i r-nanjkove zaposlenika
vezano zazbrtnjavanje te da ie se vei sutra vi5e znati. Predsiednik Skolskog odbora i
predstavnik radnidkog vijeia Girnnazije Sisak, T. D.,.je istakao da je radnidko vijece Skole
suglasno sa takvorn prijavom jer imamo manje upisanih razrednih odjela i n-ranje udenika, i tek
zadvije godir"re ie se satnica stabilizirati zbog manieg broja odjeljenja. Ravr-ratelj je istakao da
su dvije kolegice irnale prijedlog da se anketiraju udenici osn-rih razrecla tj. cla li ima interesa za

uvodenje sportskog odjeljenja gimr-razijeier bismo time dobili peto razredno odjeljenje i
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popunili satnicu .Opada interes za STEM podrr,rdje. iakoie to br,rdudnost. Ravnatelj je istakao
dazna kakvi su rezultati drZavne mature u strukovnim Skolarna, ali da to za sadane rnijenja
situaciju. Ravnatelj je izvijestio dlanove Skolskog odbora o potrebarn a za'zapolljavanje u
iducoj Skolskoj godini koji su takoder prijavljeni Zajednickoj prosr"rdbenoj komisiji za
rasporedivanje zaposlenika i zbrinjavanje tehnoloSkih viSkova r-r srednjoSkolskini ustanovama
SMZ. Postoji potreba za raspisivanjem natjedajazanastavnika povijesti i geografije u pur-roj

satnici za nastavnicu koja je na porodiljnom, rodilinom dopustu,Ie za nastavnika matematike u
punoj satnici koji je takoder na porodiljnorn, rodiljnom dopuslu, te za nastavnika engleskog
jezika za 79 sati ukupr"ro. Tajnica Skole je istakla da dlanovi Skolskog odbora n-rorajr-r biti
obavijeSteni o tome koji su zaposlenici iskazani kao viSak i nizrnjak. te dar de sukladno proceduri
i uputama Skolskog oclbora svim zaposlenicirna kojima se niiicnja satnica r-rpr-rtiti p<'tziv za
dolazak u Skolu te da iie im ravnatelj shodno tome ponuditi sklapanje Lrgovora o radu pod
izrnijenjenim uvjetirna, tj na neodredeno nepuno radno vrijeme i oni ie tu ponudu danas
zaprin"riti. Nakon toga zaposler-rici imajr.r rok od osarn dana da se oditLrjLr da li su suglasni sa

time ili ne. Ukoliko su zaposleni suglasni s tirre potpisujr.r novi lrgovor o raclu s izrnijenjenorn
satnicom na neodredeno nepuno radno vrijerne. Ukoliko bi se pojavila potreba za dodatnom
satnicom iz odredenog predrneta zakoji sada5nii zaposlenik in-ra n"ranjak, taj zaposlenik ima
prednost za dopunu satnice. Ukoliko zaposlenik ne potpiSe ugovor sa satnicom pod
izmijenjenim uvjetima podinje mu teii otkazni rok. R. S. je napomenula da je to kao u svim
organizacijama standardna procedura. T.D. je istakao daie kod mirristra obrazovanja od strane
sindikata ponuda da svi zaposlenici sa 30 i vi5e godina staZa rade dva sata manje u nastavi te
im se na taj nadin olakSava posao. Ravnateljie istakao da bi to olakSalo sitr-racilu sa satnicom u
Skoli. Predsjednik Skolskog oclbora je dao na usvaianie ponuclu za sltlapanje Lrgovora o raclu
pod izrnijenjenirn uvjetima od strane ravnatelja. Skolski oclbor je jednoglasno dao suglasnost.

AD.3.

Ravnatelj je izvijestio Skolski odbor o tijel<u radova na atriiu Skole.

Ostalih pitanja riije bilo.

ZavrSeno r"r 10.20 sati.

Zapisnidarha:

nrag.pLrb[.a

S;c,lsl og oclbor:r:

Tomislav I)ovranii, prof .


